
Møde i vandrådsbestyrelsen onsdag den 15. marts kl. 16.00 hos Sønderborg Forsyning. 

Alle til stede.  

Dagsorden: 

1. Kommunens Brandhaner 

Intet nyt siden sidst.  

2. Ny Vandforsyningsplan. 

Planen justeres fortløbende. Vi beslutter at Anne holder oplæg om udviklingen ved 

repræsentantskabsmødet. 

3. Status på sikring af BNBO, herunder tilskud fra statens pulje 

Der blev søgt tilskud i forbindelse med sagen ved Mian Dam. Vandsamarbejdet har fået  

1,05 mill. fra staten.  

Der er lavet aftaler for ca. 14 mil indtil nu og vi regner med et totalt beløb på ca. 20 mill. 

Mht. BNBO er der lavet aftaler i ca 25% af tilfældene svarende til ca. 75% af arealet. Der er 

problemer på Kegnæs, hvor der først skal findes nye boringer.  

 

4. Planlægning af Repræsentantskabsmødet. Mødedato bliver torsdag den 20 april. Der startes 

med spisning kl. 18.00. i Ulkebøl forsamlingshus. 

a. Dirigent?  Vi spørger Erik Lorenzen fra Iller. 

b. Indlægsholder bliver Anne fra kommunen, der gerne vil fremlægge den foreløbige 

vandforsyningsplan 

c. Regnskab. Skal kontingent nedsætter med 0,1 øre/m3? 

d. Valg. Peter Petersen ønsker ikke genvalg. Bjarne Bohsen og Jan Sarup er på valg og 

genopstiller.  

Mulige emner til bestyrelsen kunne være Finn Pedersen fra Guderup-Stevning 

Vandværk og Peter Bo Christiansen fra Rinkenæs Vandværk. 

Revisorer:   Jeppe Bastholm og Svend Erik Vad spørges igen. 

5. Nyt fra bestyrelsen 

Skal vandsamarbejde evt. fusionere med vandråd på sigt? Kunne det være i form af et  

stående udvalg med eget budget? Et problem er, at medlemskab af vandrådet er frivilligt, 

mens der er tvunget medlemskab af vandsamarbejdet. Kommunen skal i alle tilfælde også 

spørges. 



 

 Aftale om strøm gælder indtil 31/12  2024. 

6. Eventuelt 

Intet. 

 

Referat af Torsten Hvidt. 


